
Referat af ordinær generalforsamling d. 18 april 2018 

Der var mødt 15 medlemmer. 

Anders Jørgensen  blev valgt som dirigent. 

Formanden omtalte i sin beretning samlermessen i Marts 2017. der var ca. 200 besøgende. Asger var til 

samlermesse i Hillerød.  Derudover så har samlerklubben haft et stille år. Beretningen blev godkendt. 

Kasseren sagde i sin beretning at samlermessen gav et lille underskud. Dog fik Samlerklubben et overskud 

på 1349 kr. Formuen udgør 12.225,91 kr. 

Der var forslag fra bestyrelsen om evt. nedlæggelse af Samlerklubben. Vi har oplevet at vi har mistet 

medlemmer. Forlaget blev trukket tilbage igen. 

Valg af bestyrelsesmedlemmer: Kaj Madsen blev genvalgt. Der var ikke nogen forslag til den anden 

bestyrelsespost, så bestyrelsen forsætter med 4 medlemmer. 

Valg af Supl: Rie forsætter som 1 supl., og Ingrid blev valgt som 2 supl. 

Valg af Revisor: Mona blev genvalgt. 

Fastsættelse af Kontingent: kontingentet bliver 100 kr. for 2018 og 2019. 

Bestyrelsen håber at medlemmerne  vil tale om Svebølle Samlerklub så vi kan få medlemstallet op igen. 


